
Protok6l Nr 13/ 2016
XIII sesja Rady Miejskiej w Czlopie

z dnia 30 marca 2016 r.

Rozpoczgcie obrad godz. l0oo.
Obecni na sesji radni Rady Miejskiej oraz zaproszeri go6cie wg zalqczonych do
protokolu list obecno5ci ( zal. Nr 1 i 2 ).

Porzadek nosiedzenia:

1, Sprawy orgadzacyjne:
a) otwarcie sesji,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjgcie porz4dku obrad,
d) przyjgcie protokolu z XI i XII sesji Rady Miejskiej.

2. Informacja Przewodniczqcego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
migdzysesyjnym.

3, Sprawozdanie z dzialalno{,ci Burmistrza Miasta i Gminy Cz}opa w okiesie
miqdzysesyjnym.

4. Sprawozdanie z dziatralnolci ZakJadu Gospodarki Komunalnej w Cztopie za
20l5r.

5. Przyjgcie informacji o stanie zdrowia mieszkaric6w Gminy Czlopa od lekarzy
Zespolowej Praktyki Lekarza Rodzinnego w Czlopie i dostgpie do plac6wek
sluZby zdrowia.

6. Informacja o umozeniach, odrocze iach i zwolnieniach podatkowych w 2015r.
7. Sprawozdarie z dzialalno6ci Jednostek Ochotniczej Strazy Pozamej na terenie

Miasta i Gminy Czlopa 2a2015 r- (Iqcznie z analiz4 finansow4).
8. Infomacja Powiatowego Urzgdu Pracy w Walczu na temat sltuacji na rynku pracy

powiatu waleckiego i aktualnego bezrobociem na terenie gminy Czlopa oraz
podejmowanymi dzialaniami przez Powiatowy Urzqd Prucy w Walczu na rzecz
o gr a(iazenia zjaw rska bezrobocia.

9. Sprawozdanie z dzialalnoSci Polsko- Niemieckiego Centrum Kultury i Sportu
za 20L5 rok i przedstawienie planu pracy na I p6lrocze 2016 rok.

l0.Interpelacje i zapytania radnych.
I l.Podjgcie ucbwal t spra$ach:
ll.l.zmian w budzecie Miasta i Gminy Czlopana20|6 rok.
ll,2.zmiany uchwaty Nr X/88/2015 Rady Miejskiej w Czlopie z dnia 30 grudnia

2015 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy
CAopa na lata 2016 - 20L9.

11.3. nietryra2enia bqdl wyrazenia zgody na wyodrqbnienie w bud2ecie Miasta

i Gminy Czlopa w 2017 roku Srodk6w stanowi4cych fimdusz solecki'

11,4. zmiany uchwaly Nr IXl76/2015 Rady Miejskiej w Czlopie z dnia 17 listopada
2015 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki

i Ronriqzpvania Problem6w Alkoholowych na 2016 rok'

ll.S.regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego w Czlopie'



11.6,nadania nazwy Przedszkolu Publicznemu, ul. Przedszkolna I w Czlopie.

11 .7 ,przyjgcia programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomnorici zwierzqt na ternie Miasta i Gminy Czlopa.

l2.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
13.Wolne wnioski i informacje.
l4.Zakoi.rczenie obrad sesji.

Ad.1 a, b, c, d, otwarcie sesji.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki otworzyl obrady XIII sesji
tej kadencji Rady Miejskiej, serdecznie przywital radnych, burmistrza, skarbnika,
zaproszonych goSci oraz wszystkich obecnych na sesji.
Na podstawie listy obecnoSci Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki
stwierdzil quorum.
Na stan og6lny 15 radnych - obecnych jest 15 radnych. Wszyscy obecni.
Wobec stwierdzonego quorum Rada Miejska moZe podejmowa6 prawomocne decyzje.
Porz4dek obrad XIII sesji Rady Miejskiej zostal przedstawiony w materialach na sesjg,
ale Pan Przewodnicz4cy Rady prosi o wprowadzenie do porz4dku obrad
w pkt. 11 Podjgcie uchwal w sprawach: ppkt.11'8 projektu uchwaly w sprawie
uchwalenia kierunk6w dzialania Burmisttza Miasta i Gminy Czlopa dotycz4cych
zwigkszenia przqrzystoici wydatkowania Srodk6w pienig2nych poprzez wprowadzenie
elektronicznego rejestru zawieranych um6w, ppkt. 11.9 projektu uchwaty w sprawie
udzielenia pomocy linansowej Powiatowi Waleckiemu i ppkt.l1.10. projektu uchwaiy
w sprawie zmiany uchwaly Nr XXV/186/2013 Rady Miejskiej w Czlopie z dma 27
maria 2013r. w sprawie ustalenia zasad nabyvania' zbywania, wydzierZawiania

i obciqZania nieruchomoSci stanowi4cych mienie komunalne Miasta i Gminy Czlopa.
Nastgpnie Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal

pod glosowanie wprowadzenie do porz4dku obrad w/w projekt6w uchwal.
W glosowaniu udzial wziglo
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

- 15 radnych.
- 10 radnych
- 5 radnych
- 0 radnych

Zmiany zostaly wprowadzone wigkszodciq glos6w.
Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie caly porz4dek obrad po

wnrowadzeniu zmian.
W glosowaniu udzial wziglo - 15 radnych.
Za przyjgciem porzqdku obrad - 10 radnych
Przeciw - 5 radnYch
Wstrzl.malo sig - 0 radnYch
Porz4dek obrad XII sesji Rady Miejskiej zostal przyjQty Vzez radnych wigkszo6ciq

slos6w.



Przyjgcie protokolu z XIiX sesji Rady Miejskiej.
Protok6tr z XI sesji byl wylozony do wgl4du w biurze Rady w okresie
miqdzysesyjnym.
W zwi4zku z powyzszym Przewodnicz4cy zwr6cil sig do radnych Rady Miejskiej
z zapytaniem czy s4 uwagi do protokolu z XI sesji Rady Miejskiej w Czlopie?

Wobec braku uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddat pod glosowanie przyjgcie
protokolu z XI sesji Rady Miejskiej z dnia 23 lutego 2016 roku.
W glosowaniu udzial wziglo - 15 radnych.
Za przyjgcrem
Przectw
Wstrzymal siq

W glosowaniu udzial wziglo
Za przyjgciem
Przeciw

- 14 radnych.
- 0 radnych.
- l radny.

- 15 radnych.
- 14 radnych
- 0 radnych

W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla protok6l wigkszodci4 glos6w'

Nastgpnie Przewodnicz4cy zwr6cil sig do radnych Rady Miejskiej z zapyta em czy

s4 uwagi do protokolu z XII sesji Rady Miejskiej w Czlopie.
Wobec braku uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie przyjqcie
protokolu z XII sesji Rady Miejskiej z dnia 16 rlrarca 2016 roku (sesja

nadzwyczajna).

Wstrzymal sig - l radnY.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjqla protok6{ wigkszo6ci4 glos6w'

Ad,Z.Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych

w okesie migdzysesyjnym zostala przedstawiona przez Pana Zbigniewa

Tymeckiego.
Do powyZszej informacji nie wniesiono uuag.
Przedstawiona infomacja stanowi zal4cznik Nr 3 do niniejszego protokolu'
Ad.3.Sprawozdani e z dzialalnoici Burmistrza Miasta i Gminy Cztropa w okresie
migdzyiesyjnyn zostalo przedstawi orre przez Pana Zdzislawa Kmiei Burmistrza

Miasta i Gminy Czlopa.
W zwi4zku z powyzszym Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki

zwraca sig z p)'taniem czy radni rnai4 pyania b4dZ uwagi do przedstawionego

sprawozdania.
Brak uwag.
Sprawozdanie stanowi za\4czn1k Nr 4 do niniejszego protokolu'
Ad.4.Sprawozdanie z dzialalnosci Zakladu Gospodarki Komunalnej w Czlopre za

2075r. zostalo opracowane przez Pani4 Dlrektor Ewg Furmart'

Poryzsz4 informacjg radni otrzymali w materialach na dzisiejsz4 sesjq i w zwi4zku

" 
pi*yzity^ Przeiodntcz4cy Rady mtaca sig z planiem czy radni maj4 pltania

bqdZ uwagi do powyZszej infomacji? , .
Wobec braku uwag do powy2szej informacji Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej

poddal j4 pod gtrosowanie.
W *ynli., gtorottunia Rada Miejska przyjgla powyLszq informacjq jednogloSnie

Niniejsza informacja stanowi zalqcmik Nr 5 do protokolu'



Ad.5. Informacjg o stanie zdrowia mieszkaric6w Gminy Czlopa od lekarzy
Zespolowej Praktyki Lekarza Rodzinnego w Czlopie i dostgpie do plac6wek sluzby
zdrowia przygotowanq na pi6mie przez lekarza specjalistg medycyny rodzinnej Pani4
Jadwigg Jarkowskq - Klonowsk4 radni otrzymali w materialach na sesjg. W zwi?zku
z powyzszp Przewodnicz4cy Rady zwraca sig z pytaniem czy rcdri maj4 pylarLra
b4dZ uwagi do powyZszej informacji?
Wobec braku uwag do powyZszej informacji Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej
poddal j4 pod glosowanie.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla powy2sz4 informacj g jednoglo3nie.
Niniejsza informacja stanowi zal4cmik Nr 6 do protokolu.
Ad.6 Informacjg o umorzeniach, odroczeniach i zwolnieniach podatkowych w 2015
roku radni otrzymali na pidmie w materialach na sesjg.
W zwiq4.ku z povry2szym Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Zbigniew Tymeckt zwraca
sig z p1'taniem czy radni maja pltania bqdZ uwagi do przedstawionej informacji?
Radni nie wnieSli uwag.
Wobec braku uwag do powyzszej informacji Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej
poddal j4 pod glosowanie.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjglapowyzsz4 informacjg jednogloSnie'

Niniejsza informacja stanowi zal4cznik Nr 7 do niniejszego protokolu'

Ad.7, Sprawozdar.rie z dzialalnoSci Jednostek Ochotniczej Stra2y Po2amej na terenie
Miasta i Gminy Cz\opa za20I5t. (lqczne z analiz4 finansowq) zostalo opracowane na
pidmie przez Komendanta Miejsko-Gminnego Zwi4zkrt, Ochotniczych Stra2y
PoZamych w Czlopie Pana Dariusza Pogorzelskiego.
W zwi4zku z powyZszym Przewodniczqcy Rady Miejskiej Zbigniew Tymecki zwraca

sig z pltaniem czy radni maj4 pyania b4dt2 twagi do przedstawionego sprawozdania?

fan naany Cezary Pluta zabierajqc glos poinformowal. 2e w zwi4zku z tym, i2 OSP

Czlopa jesi tlpu 32 i samoch6d gasniczy marki ZUK jest wycofany z podzialu

bojowego i w wobec powyzszego stawia pltanie jakie s4 plany co do dalszej
eksploatacji tego pojazdu?
Na-powyisze planie odpowiedzi ldzielll Pan Dariusz Pogorzelski Komendant

Miejsko-Gminny Ochotniczych Straiy Poiarnych w Czlopie infotmuj4c, 2e pojazd

rzecz).rviicie nie nadaje sig do dalszej eksploatacji, stwierdzil r6wniez, ze trwaj4

,or.o*y '" sprawie przekazania pojazdu na stan jednostki i w6wczas zostanie podjgta

decyzja, czy spr6bowai dokonai naprawy poiazdt, czy teZ dokonad jego spnedazy '

Wo'bec braku dalszych py'tan i uwag do powy2szej informacji Pan Przewodnicz4cy
Rady Miejskiej poddal jq pod glosowanie.
W wyniku glosowaria Rada Miejska przyjglaporyzszq informacjg jednoglo3nie

Niniejsza informacja stanowi zalqcznik Nr 8 do protokolu'
Ad.8. Informacja Powiatowego Urzgdu Pracy w Walczu na temat sltuacji na rynku

pracy powiatu waleckiego i aktualnego bezrobocia na terenie gminy Czlopa oraz

podejmowanych dzialan przez Powiatowy Urz4d Pracy w Walczu na rzecz

Lgraniczenia'rjawiska bezrobocia zostata szczeg6lowo przedstawiona na pi6mie przez

P-ani4 Wandg' Grochowsk4 - Skonieczn4 Dyrektora Powiatowego Urzqdu Pracy

w Walczu.
W zwi4zku z powyZsz)'T n Przewodniczqcy Rady Miejskiej Zbigniew Tymecki zwraca

sig z pianiem czy radni maj4 pyania bydL uwagi do przedstawionego sprawozdania? 
,



Pan Ratlny Lech Zask6rski zbierui4c glos zwr6cil sig z pytaniem do Pani Anny
Zaleskiej Z-cy Dyektora Powiatowego Urzgdu Pracy w Walczu obecnej na sesji aby

wyjadnila co to maczy oferty niesubsydiowane i oferty subsydiowane.
Pani Anna Zaleskz 7.ct Dyrektora Powiatowego Urzgdu Pracy w Walczu
odpowiadajqc ra powyZsze pltanie wyjadnila, 2e miejsca aktywizacji zawodowej
subsydiowane to sA te miejsca, kt6re finansowane s4 ze Srodk6w funduszu pracy np.
sta2e, prace interwencyjne, roboty publiczne czyli tam gdzie jest czg6ciowy udzial
Srodk6w funduszu pracy.
Pan Radny Cezary Pluta zabieraj4c glos zwr6cil uwagg, iz w tabeli wykazane s4
osoby bezrobotne, ld6re faktycznie sA zarejestroware w Powiatowym Urugdzie Pracy '
Natomiast Pan Raclny stawia planie czy Pani Dyrektor ma wiedzg ile os6b

bezrobolnych zrezygnowalo z posiadanego statusu poniewaizbylo to uciqzliwe z uwagi

na kosztowny dojazd lub brak dojazdu do podpisu?
Pani Anny Z eska Z-cz Dyrektora Powiatowego Urzgdu Pracy odpowiadajqc na

powyzsze pytanie wyja3nila, 2e pod koniec roku rejestrowany jest spadek iloSci os6b
L"r.obotny"h. rJv4d pracy oferuj4c formE aktl'wizacji zawodowej uwzglgdnia koszty
dojazdu. Brak mo2liwo6ci dojazdu nie moie by6 przyazynq utraty statusu osoby

bezrobotnej. Inaczej *rygIqda s)'tuacja, kiedy bezrobotny oczekuje tej fomy pomocy

w miejscu swojego zamieszkania. Wyrejestrowania w wigkszo6ci spowodowane s4

podjgciem pracy. Zdarzaj4 sig przypadki braku gotowo6ci do podjqcia pracy poza

-iejsc"m iamieszkania, bqdl rezygnacji ze statusu osoby bezrobotnej, ale takie
przypadki s4 nieliczne.
ian-Radny Wojcech Lisowski zwraca sig z pltariem czy przedsiEbiorcy, kt6rzy
zakladaj4 nowe frmy zg)aszaj4 oferty pracy do Powiatowego Utz7du Pracy czy

szukajq pracownik6w na wlasnq rgkg.
Pani inna Zaleska odpowiedziala, 2e Powiatowy Utz4d Pracy wsp6lpracuje

zar6wno z miejscowymi pracodawcami, jak i z agencjami zatrudnienia, kt6re dzialaj4

na terenie calej Pokki. Urz4d wsp6lpracowal z agencj4, kt6ra szukala pracownik6w do

frrmy Amazon z Poznania, wczedniej dta firmy Samsung we Wronkach' Obecnie
agencje szukaj4 pracownik6w do firmy Thule z Wielenia' Urz?d pracy stara s19

w:yko;zystywai wszelkie okazje do orgarizacji oferuj4cych zatrudnienie z osobami

bezrobotnymi. W tej chwili okolo 20 os6b doje2dZa z Walcza do Poznania Firmy

oferuj4 natyle korzystne warunki zatrudnienia, Ze osoby bezrobotne sig na to decydujq'

Zwyt<te nrmy organizujq r6wniez transport w6wczas, kiedy wigcej os6b bezrobotnych

z danego miejsca decyduje siq na podjgcie pracy. Zdarza sig, 2e agencje zatrudnienia

porr.rkq4 os6b do pracy za granicq. Pani Zaleska poinformowala tbwnre1' 2e

w ustawie pojawil sig r6wnie2 specjalny insf,ument adresowaay do os6b do 30 roku

zycia, a mianowicie Srodki finansowe na zasiedlenie. W ubieglym roku z tych Srodk6w

slorzystatro ok. 50 os6b. Ten bon to 7 500,00 zlotych ptzekarywany osobom, kt6re

decyiuj4 sig na podjgcie pracy w miejscu oddalonym od miejsca zamieszkania powyzej

80 i<ilometr6w. przy czym taka osoba, aby mogla rozliczy(' sig z tego bonu, to musi

pracowai co najmniej 6 miesigcY'
Pan Radny Lech Zask6rski zwraca
srudia ipodjq la  pracq w Szczec in ie
zasiedlenie.

si4 z pytaniem czy osotrie, kt6ra skoriczyla
ten bon 7.500,00 ztolych tez siQ nalezy na



Pani Anna Zaleska Z-ca Dyteklora Powiatowego Urzgdu Pracy w Walczu
odpowiadaj4c na powyzsze p)'tanie wyjainila,2e bon na zasiedlenie jest instrumentem
aktywizacji kierowanym do os6b bezrobotnych Jest form4 pomocy tak4 jak szereg
innych bon6w. To bezrobotny popzez swoj4 aktywnoSi ma mozliwoSi skorzystania
z najlepszej formy pomocy dla niego.
Pan Radna Joanna Jastrzgbowska zauwaiyla, ze swego czasu pracownik PUP
przyleLdial do Cztropy i osoby zarejestrowane w Powiatowym Urzgdzie Pracy
skladaty podpis tu na miejscu, czy Urz4dPracy zaprzestal tych praktyk.
Pani Anna Zaleska Z-ca Dyrektora Powiatowego stwierdzila, Ze je{li Urzqd
organizuje jakied wigksze spotkanie to moze sig to odbywai w konkretnej
miejscowo6ci, jednak po3rednictwo pracy, kontakt z pracownikiem odbl'rva sig na
terenie Powiatowego Urzgdu Pracy. Po nowelizacji ustawy z 2014 roku kazdy
bezrobotny ma swojego opiekuna, z kt6rq moze kontaktowad sig r6wnie2 w inny

spos6b. Tylko bezpo5redni kontakt z pracownikami urzgdu gwarantuje skuteczn4
pomoc. Aktualnie w gminie Czlopa jest najwylszy wskaznik bezrobocia, a spo6r6d
os6b zarejestrowanych co 5 osoba nie chce podjqi pracy. Obecnie urzqd pracy
dokonuje profilowania kazdej osoby bezrobotnej pod k4tem moZliwo5ci znalezieua
pmcy, dlatego kontakt z urzgdem jest taki wa2ny. W pierwszym prohlu s4 osoby
z najlepszymi rokowaniami, w drugim profilu jest najwigcej os6b. Osoby z trzeciego
profilu nie chc4 byi aktywizowane i nie oczekuj4 ofert pracy, ale chc4 miei status

osoby bezrobotnej. R62ne sq powody takiej syhracji.
PaniRadna Lucyna Witkowska stawia pytanie pani Annie Zaleskiej czy jej zdaniem
program 500+ bgdzie mial wplyrv na zwigkszenie zjawiska bezrobocia?
l'uni Anna Zaleska z-ca Dyrektoru Powiatowego Urzqdu Pracy w Walczu
odpowiadaj4c na powyzsze pltanie wyjaSnila, ze znane iei s4 dwa stanowiska w tej

spiawie. ledni lweizajq, ze wyl4czanie sig z rynku pracy z tego powodu nie jest dobrq

s1tuacj4, inni sugeruj4, 2e osoby zatrudnione bqdq sig staraly o obniZenie

wynagrodzenia aby m6c sig do tego programu zakwalifikowai. Trudno powiedziei, jak

w rzeczl'rvistoSci bgdzie.
Pan Radny Lech Zask6rski zwraca siq z pytaniem czy r.adal istnieje taka forma
b ezz\vr otnei p o iry czki na sanozatrudnienie?
Pani Anna Zaleska odpowied ziala lwietdzqco. W ubieglym roku 71 os6b uruchomilo

dzialalno3i gospodarcz4, korzystaj4c z tej formy pomocy. Kzr:2da osoba ubiegaj4ca sig

o takq pomoc musi poprawnie sporz4dzi6 wniosek, jest weryfikowana i musi utrzymai

dzialalnodc gospodarcz1 przez l2 miesiqcy
pani Jolanta olkowska zwraca sig z pytaniem czy osoby bezrobotne zarejestrowane
w Powiatowym lJrzgdzie Pracy gdy maj4 propozycjq pracy i odmawiajq czy tracq

status i ubezpieczenie?
Pani Anna Zaleskt Z-ca Dyrektora wyja3nila, 2e wszystkie osoby zarejestrowane

w l)rzgdzie Pracy s4 ubezpieczone, a lrac4 status osoby bezrobotnej w6wczas jeZeli

odmowa propozycji pracy jest nieuzasadniona, bo zdatzdlq sig sytuacje gdy przyczyna

odmowy propozycji pracy jest uzasadniona i w6wczas osoba taka nie tmci statusu

osouy bezrobotnil. Naiomiast jeZeli traci status osoby bezrobotnej to ta osoba nie moze

przei 120 dni zareiesffowa6 sig ponownie w ewidencji os6b bezrobotnych'

ian Radny Miroslaw Nowak pyta o osoby korzystajqce ze szkoleri i tracqce status

osoby bezrobotnej, czy zwraca Srodki pobrane na szkolenie?



Pani Anna Zaleska odpowiadaj4c na powy2sze pyranie zatwazyla, 2e je3li osoba
przerwie szkolenie, to jest zobowiTana do zwrotu pobranego na ten cel 6wiadczenia,
po odb)4ym szkoleniu, nawetje3li straci ten status, irodk6w nie zwraca.

Pan Radny Marian Storman stwierdzil, 2e jednostka wojskowa w Walczu poszukuje
2olnierzy zawodowych, od kt6rych wymaga sig legitymowanie sig posiadaniem prawa
jazdy C+E. Urzqd pracy oczekuje, 2e dana osoba dostarczy zadwiadczenie, 2e zostanie
zatrudniona, a iednostka wojskowa takich dokument6w nie wydaje.
Pani Anna Zaleska odpowiadaj4c na pouyZsze p)tanie stwierdzila, 2e jednostka
wojskowa, wbrew temu, co radny twierdzi, wystawia dokumenty
o prawdopodobieristwie przyjgcia do pracy. D$zo zalezy od tego jak dana osoba to
udokumentuje, czy jest wiarygodna, to wszystko podlega ocenie.
Pan Radny Cezary Pluta zapylal na jakiej zasadzie jest obliczany wskaZnik
bezrobocia? Drugie pytanie dotyczy tego na jakich warunkach podmioty gospodarcze
korzystaj4 z po6rednictwa Urzgdu Pracy, czy maj4 jakief wsparcie i doptaty do
wlmagrodzeri i przez jaki okres?
Pani Anna Zaleska odpowiadaj4c na powyzsze pltanie stwierdzila, 2e wskaZnik
bezrobocia to ilo56 bezrobotnych w stosunku do os6b w wieku produkcyjnym.
Poinformowala r6wniez RadQ, 2e obecnie, je6li pracodawca zatrudni osobg do 30 roku
zycia na dwa larz, to ptzez 12 miesigcy rJrz4d zwr6ci takiemu podmiotowi c2956
wynagrodzenia i skladkg ZUS. Program ten bgdzie obowi4zpval do 2018 roku. Innq
fom4 pomocy pracodawcom s4 prace interwencyjne, gdzie Uu4d pracy refunduje
koszty pracodawcy ponoszone na osobg zatrudnion4 w wysoko6ci 800 zlolych przez 6
miesigcy. Pracodawca ma jednak obowi4zek zatrudnienia takiej osoby przez kolejne 3
do 6 miesigcy. Inr.r4 form4 pomocy pracodawcom jest mo2liwoSi stworzenia nowego
miejsca pracy w oparciu o fundusz pracy. Pracodawca musi w6wczas zatrudnii
bezrobotnego przez 24 miesi4ce, w zamian mo2e uzyskai finansowe wsparcie na
stworzenie takiego stanowiska pracy w wysokoSci ponad 20 tysigcy zlotych.
Wobec braku dalszych pyari i uwag do powyLszei informacji Pan Przewodniczqcy
Rady Miejskiej podzigkowal Pani Annie Zaleskiej za wyczerpuj4ce odpowiedzi
ipoddal in formacjg pod glosouanie.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla powylsz4 informacj g jednogloSnie.

Niniejsza informacja stanowi zal4cznikNt 9 do protokolu.
Ad.9. Sprawozdanie z dzialalno5ci Polsko- Niemieckiego Centrum Kultury i Sportu za

2015 lok i przeclstawienie planu pracy na I p6hocze 2016 rok opracowane zostalo
przez kierownika PNCKiS w Czlopie Pana Marka Matelg.
i,rzedmiotowe pisemne sprawozdanie radni ottzymali w materialach na sesig oraz plan
pracy na I p6hocze 2016 rok l4cznie z materialami na temat wsp6lpracy polsko -

niernieckiei w 2015 roku.
W zwiqzku z powyzsz'Yn Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki

zwraca sig , pyaniem czy radni maj4 pyania bqdZ uwagi do przedstawionego

snrawozdania?
Pan Radny Cezary Pluta zabieraj4c glos stwierdzil, 2e szkoda' iz Pan Kielownik

Polsko-Niemieckiego Centrum Kultury i Spofu w Czlopie jest dzisiaj nieobecny,

poniewaZ z dokum-ntacji jakq dostarczyl do biura rady wynika, Ze do dnia 20 grudnia

1Ot6 roku obowiqzuje nas projekt i tak jak juz byla wcze5niej rozmowa nie mozemy

ingerowai . ."Litikt*g obiektu. Natomiast plzypomnial, 2e w budZecie s4



zarezerwowane Srodki na przebudowg holu Polsko - Niemieckiego Centrum Kultury
i Sportu w Czlopie. W zwigku z powy2szym nalezy sig zastanowii czy ptzewidzi.ane
prace bgd4 wykonywane czy to bgdq tylko zamro2one drodki do korica roku?
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej zakomunikowal, 2e Pan
Marek Matela Kierownik na kt6rej6 z poprzednich sesji informowal, Ze oczekuje w tej
sprawie na oficjalne stanowisko instytucji wdra:Zajqcej.
Wobec braku dalszych pytan i uwag do powyzszego sprawozdania Pan
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal go pod glosowanie.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgtapowyLszq informacjg jednogloSnie.
Niniejsza informacja stanowi zal4cmik Nr 10 do protokolu.
Ad.10. Interpelacje i zapytania radnych.
- Pan Przewodniczqcy poinformowal,2e wplyngla interpelacja do Pana Burmistrza
Pani Radnej Joanny Jastrzgbowskiej, na kt6r4 Burmistrz zobowi4zal sig odpowiedziei
pisemnie.

l l.Podjgcie uchwal w sprawach:
11.1. Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil projekt
uchwaty w sprawie zmian w budzecie Miasta i Gminy Czlopa na 2016 rok.
Poinformowal, ze projeld uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwiqzkt z powyzszp zwraca sig z pytaniem czy radni
maj4 pyania b4dZ uwagi do w/w projektu uchwaty?
Pan Radny Cezary Pluta zabieraj1c glos zwr6cil uwagg, ze w zwiry'ku z Wm r2 do
porz4dku obrad zostal wprowadzony projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Waleckiemu wskazane byloby aby w projekcie uchwaty
w sprawie zmian w bud2ecie Miasta i Gminy Czlopa na 2016 rok wyszczeg6lni€
kwotg 30.0000,00 zlotych.
Pani Skarbnik Zolia Wach poinformowala, 2e wczotaj na komisjach byla rozmowa,

iz najpierw zostanie wyslane pismo do Starostwa i po otrzymaniu pozytyrvnej

odpowiedzi zostanq wprowadzone Srodki na budowg chodnik6w. Natomiast jeSli

radni chc4 w chwili obecnej je wprowadzii to prosi aby wskaza( z czego r'alezy
zabrai Srodki?
Pan Radny Cezary Pluta zabierajqc glos proponuje aby kwotq 30 000,00 zlotych
przesun46 z budowy budynku wielorodzinnego w Czlopie' poniewtL gdy dojdzie do

budowy to i tak rada bgdzie musiala jeszcze do1o2y6.
Pani Skarbnik Zofia Wach powiedziala, ze ta kwota iest przeznaczona na 1 etap

i nie bgdzie trzeba dokladai jak nie bgdziemy zabierat.
Pan Radny Cezary Pluta stwierdzil, Ze czegoi tu nie rozumie i zapylal czy na

budowg budynku bgdzie kilka przetarg6w?
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiedzial, 2e budynek

bgdzie wykonl.r,vany etapami. Nie stai nas na realizacig tego zadania jednoetapowo ze

wiglgdu'na koszty, st4d pomysl 3 etap6w - I - stan surowy, II - dach i III -

infrastruktura zewngtrzna.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej zwr6cil uwagg na fakt

aplikowaiia na to zadanie o drodki zewnqtrzne, to jaka kwota zostala wskazana we

wniosku?



Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, ze gmina ma lrzy
miesi4ce czasu na uzupelnienie tych 5rodk6w. Gdyby inwestycja zosrala rozpocz7ta
w 2015 roku wiedzielibyfmy dzisiaj ile to bqdzie kosztowad. Teraz trzeba wszelkie
pozwolenia uzyskiwai na nowo. Na dodatek zmienilo sig prawo budowlane, co
dodatkowo utrudnia realizacjg tego zadania.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odnosz4c sig do wniosku
dotyczqcego budowy chodnik6w i zagwarantowania Srodk6w plta po co ten po6piech

odno6nie dofinansowania? Burmistrz stwierdzil, ze na wczordszym posiedzeniu

komisji wszyscy sig zgodzili aby wystosowai pismo do starosty odno6nie mozliwodci
dofinansowania budowy chodnik6w. W tym dzialaniu nie widzi logiki S4 takie
miejscowoSci jak Jaglice, kt6re tez potrzebLrj4 chodnika, a radni zdajq sig rywalizowai
aby ich pomysly byly natychmiast realizowane. Dalej Burmistrz poddal w w4tpliwo3i
celowoii obrad kornisji i jej ustalef skoro na sesji jest zupelnie inne stanowisko'
Pan Patryk Michalik adwokat zabietajqc gtros poddal w w4lpliwoSi poipiech

zwiqzany z przyjmowaniem uchwal bez wiq24cych decyzji starostwa i zmian

zw iqzany ch z bud2etem gmlny.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal, 2e wczotaj
rozmawial z Panem Starost4, kt6ry powiedzial, 2e s4 zapewnione Srodki na budowq
chodnik6w i wczoraj na wsp6lnym posiedzeniu komisji juz bylo wiadomo o tym

fakcie.
Pan Radny Miroslaw Nowak powiedzial ,,Panie Przewodniczqcy moze my na

dw6ch r6Znych komisjach byli6my". lJwaza, 2e naleiy poczekac na informacjg ze

Starostwa.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej podtrzymal swoj4
informacjg o woli starostwa do wsp6lfinansowania budowy chodnik6w na terenie
Gminy Czlopa.
tan if.aany Miroslaw Nowak zwr6cil uwagg, ze dysponuje obecnie sprzecmymi

informacjami, co uniemoZliwia mu iwiadome podjqcie decyzji i glosowanie w tej

sprawie.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej zauwairyl, ze Starostwo
uzaleZnia inwestycje w infrastrukturg drogow4 od udzialu finansowego gmin, st4d
naleZy takie Srotlki wyasygnowa6. Podobnie bytro z chodnikiem przy ul. Kolejowej'
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa zauwairyl, 2e mieliSmy

w6wczas wiqzqc4 informacjg, Ze takie Srodki drogi wojew6dzkie przeznaczq i dopiero

przyjmowano uchwalg o pomocy wojew6dztur.r. Po co zatem ten podpiech Raz jeszcze

zasugerowal aby poczekai na pismo ze starostwa.
Panhadny Cezary Pluta zabieraj4c glos prosi o wyjadnienie na jakiej zasadzie

bgdzie budowany budynek. Jak jest wykonany projekt, czy na kompleksow4 budowq

czy etapar ? Czy projekt tez jest dzielony natzy odrgbne zam6wienia'
Pan ldzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiedzial, 2e

w projekcie sq trzy etapy i og6lna suma bqdzie dzielona na trzy czg6ci'

Pan RaOny Cezary Pluta w zwi4zku z powyZsz)'rl prosi o przedstawienie jaki zakres

rob6t bgdzie realizowany w I etapie i w jakim tetminie ma byi wykonany Ponadto

"*nu""yl,2e 
wczoraj na wsp6lnym posiedzeniu komisji Pan Przewodnicz4cy Rady

powiedzial, 2e jedli nie otrzymamy dofinansowania to I etap nie ruszy'



Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopz zableruj4c glos powiedzial,
2e nie wie jaki ma zwi4zek budynek w tym momencie i zapyral po co ten poSpiech
odno6nie dofinansowania tych 15 tysigcy na budowg chodnika dla Wolowych Las6w
i Golina. Przypomnial, 2e wczoraj byla rozmowa, iZ najpierw gmina wystosuje pismo
w tej sprawie do Starostwa i Pan Radny Zask6rskiwyrazi\ zgodg, a dzisiaj zmiana.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil, ze Pan
Burmistrz ltrmaczyl jui wczoraj i radni wiedz4 o co chodzi. Jednocze6nie powiedzial,
ze clt. "My nie wierzymy Panu w pewlych kwestiach, bo w tamtym roku mial Pan
pieni4dze na pewne zadania i nie wykonal Pan tych zadari."
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopie powiedzial, ze rcz1tmie, i2
wiara u Przewodnicz4cego jest bardzo mocna, ale nie tutaj i niech Przewodnicz4cy me
odbiera nikomu glosu i stwierdzil, 2e Rada moZe przeglosowai w czerwcu zimg
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, i2 Rada
przeglosowala zakup agregatu, remont drogi na Jelenie i inne zadania, kt6re nie zostaty
wykonane.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopie nvr6cil si9 z pytaniem co
Przewodnicz4cy bgdzie podl4czal do agregatu - naglo6nienie? JeZeli jest prowadzona
nowa siei energetyczna, ale Przewodnicz1cy nie chce tego zrozumiei, ze jest coS
robione. Zaznaczyl,2e ieszcze raz sig dziwi, 2e wczoral na komisjach byla ima
propozycja, a dzisiaj jest co innego.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopie powiedzial, 2e nie wie
gdzie wczoruj byl i nie bgdzie przychodzll wigcej na komisje skoro sq zmieniane
decyzje.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, ze po raz
ostatni jest taka sltuacja, ze spotykaj4 sig komisje i posiedzenie nie jest nagrywane na
dyktafon. Zaznaczyt, ze je6li ktos z Przewodnicz4cych komisji nie uzyska dostgpu do

dyktafonu to ma prawo nie przeprowadza6 posiedzenia komisji' Nastqpnie nraca sig z
pytaniem jakim prawem Pan Burmistrz odm6wil korzystania z dyktafonu Pani

Jastrzgbowskiej?
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa wyjaSnil, ie spotkania maj4
sig odbl.wai w urzgdzie i w6wczas jest dostqp do sprzgtu.
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska zabieraj4c glos poinformowala, ze podczas
posiedzenia komisji Pan Burmistrz najpierw wyazil swoj4 zgodg na wyporyczaiie
dyktafonu, po czym kiedy chciala z niego skozysta6 to jej to uniemozliwil Podke5lila

r6wnie2, 2e wsp6lpraca z Burmistrzem nie rokuje niczego dobrego' Kiedy

Przewodnicz4ca chciala zrobii posiedzenie komisji w urugdzie to uslyszala, Ze mo2e

siQ to odbyd o godz 1600 To nie jest czas, kiedy wszyscy mogq uczestniczyi' Kiedy
przewodnicz4ca chciala zorganizowa6 posiedzenie komisji oSwiaty w gimnazjum
i uzyskala zgodg dy'rektora - to uslyszala - "a co ona ma do powiedzenia, to ja tu jestem

od podejmowania decyzji". Radna nie wyobraZa sobie aby ta wsp6lpraca w ten spos6b

sig dalej ukladala.
Pan Zilzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Grniny Czlopa

dyspozycji urz4d i tutaj mozna wszystko rejestrowa6
Pani Radna Joanna Jastrz9bowska zabierajAc glos

uniemozliwiono jej korzystanie z dyktafonu. Czy to jest wlasnodi

wyja5nil, ie jest do

poinformowala ze
Burmistrza?
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Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa wyja3nil' 2e me mo2na
wynosii sprzgtu pozalerentrzgdubezjego wiedzy i zgody, a tutaj to mialo miejsce.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, ze to na
Burmistrzu ci42y obowiqzek obslugi techaicznej posiedzeri komisji i ma dopilnowai
rejestrowanie ka*ldej z nich. W przeciwnym w;padku posiedzenia nie b9d4 sig
odbywaly. Przewodniczqcy podkre5lil, 2e Bumistrz powinien r6wnie2 oddelegowai
pracownika do pisania protokolu z posiedzenia komisji.
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska zabierajec glos poinformowala ze na pt4anie
dlaczego Burmistrz zabiera 1ej dyktafon uzyskala odpowiedZ - "nie bgdziesz nagrywala,
nie 2yczg sobie". Zwr6cila sig do Burmistrza ze stwierdzeniem, 2e z lego powodu jest
jej szczeg6lnie przykro. Nie bierze z urzgdtt nawet dlugopisu, czy innych material6w
i jeszcze na dodatek musi korzysta6 ze swoich notatek, aby sporz4dz\( protokoly
z obszernych obrad.
Pan Radny Cezary Pluta zabieraj4c glos zloiryl wniosek o zmriejszenie
w wydatkach majqtkowych o kwotg 30.000,00 zlolych z budowy budynku
wielorodzinnego w Cziopie z kwoty 294161,46 zlotych i wtedy na to zadnie
pozostanie 264 141,46 zlorych.
Pani Radna Beata Ksiq2kiewicz zabieraj4c glos stawia wniosek aby tq kwotq
zwigkszy6 o kwotg 15.000,00 i dopisa6 budowg chodnika w Jaglicach.
Pan Radny Wojciech Lisowski proponuje, ze mozna przenieSi Srodki z rady.
Pani Zofia Wach Skarbnik prosi aby radni zrezygnowali z wyjazd6w na turnieje'

Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, ze ta uwaga jest

niestosowna. Jego zdaniem wydatkuje sig szereg pienigdzy w urzqdzie na r62ne inne

cele, a te dwa, czy trzy wyjazdy radnych nie powinny by6 problemem'
Pan Radny Wojciech Lisowski zauwazyl, ze i tak nalezy zwr6ci6 sig z pismem do

Starostwa. Na tej tasie jest 5 miejscowoSci. Wydaje sig malo prawdopodobnym, aby
we wszystkich starostwo chcialo realizowai inwestycje.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinfotmowal, 2e

Starostwo Powiatowe wykonalo plan realizowania takich inwestycji i Gmina Czlopa
jest w nim ujqta.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa wyja5nil' 2e aplikujqc

o Srodki zewngtrzne nie zabezpieczali6my calych kwot. Czekamy na rozstrzygnigcie

i w6wczas przesuwamy Srodki Dlaczego leraz nie mozemy zaczeka| na pewl4

informacjg?
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal,2e dalsza

dyskusja na ten temat nie ma sensu.
fao fLOny Cezary Pluta zabieraj4c glos zaproponowal aby jego wniosek

zwigkszyi do kwoty 45.000,00 ztotych, a wskazan4 kwotq -zdj4i z budowy budynku
wielorodzinnego w Czlopie i przeglosowai w jednym glosowaniu'
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej po burzliwej dyskusji

poddal powy2szy wniosek pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo - 15 radnych'
Za
Przeciw

- 14 radnych.
- 0 radnych.

Wstrzymal sig - l radnY.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla wniosek wigkszoSci4 glos6w'
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Nastgpnie Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie
powyZszy projekt uchwaly po wprowadzeniu powyzszych zmian
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.

Uchwala Nr X7lIl1J2l20l6 zostala
Nr 11 do niniejszego protokolu.

podjgta wigkszoSci4 glos6w i stanowi zalqcznik

Zapodjgciem -
PIZeciw
Wstrzlmal sig -

Zapodjgciem -
Przeciw
Wstrzlaral sig -

14 mdnych.
0 radnych.
l radny.

11.2. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Patta Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy zmiany uchwaly Nr X/88/2015 Rady
Miejskiej w Czlopie z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej Miasta i Gminy Czlopa na lata 20t6 - 2019 .
Foinformowal, ze projekt uchwaty wraz z obja6nieniami przyjgtych warto6ci radni

otrzymali w materialach na sesjg, ale w zwi4zktt z lym, ze w poprzedniej uchwale

zostaly zmniejszone wydatki o kwotg 45.000,00 zlotych ( zdjgto z budowy budynku

wielorodzinnego w Czlopie) to w tym projekcie uchwaly prosi o zmianq zapisu w

wydatkach maj4tkowych na zadanie ,,Budowa budynku wielorodzinnego w Czlopie"
zmniejszyi wydatki o kwotg 45.000,00 zlotych.
Nastgpnie zwraca sig z p)'taniem czy radni maj4 pltania b4dZ uwagi do w/w projektu

uchwaly?
Wobec braku inaych plan i do przediozonego projektu uchwaly

poddal go pod glosowanie.
uwag

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.

15 radnych.
0 radnych.
0 radnych.

Uchwala Nr XIlIlI03l20l6 zostala podjgta jednogtodnie i stanowi zal4cznik

Nr 12 do niniejszego protokolu.
11.3. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony ptzez Pana Zbigntewa Tymeckiego

Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy nie*ryru2enia bqdi wyra2enia zgody na

wyodrgbnienie w budZecie Miasta i Gminy Czlopa w 2017 roku Srodk6w

stanowi4cych fundusz solecki.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni olrzymali

w materialach na sesjg i w rwi4zku z poryzszym zwraca sig z pltaniem czy radnr

majq pytaniab4dL rwagi do w projektu uchwaly?
ean'nuaoy C"iu"y Pluta zabierajqc glos zaproponowal, aby w $ 1 projektu uchwaly

zmienii zapis na w1'ra2a sig zgodq na wyodrqbnienie Srodk6w finansowych

stanowi4cych fundusz solecki w budzecie miasta i gminy Czlopa dolyczqcym 2017 r'

lJwdila, ze jest to duZa pomoc dla solectw zwlaszcza malych, kt6re dzialaj4 doSi

prg2nie, a blokujq je niestety Srodki finansowe Podkre5lil, 2e gmina Tuczno juz od

tik.lut rou wyodrgbniony fundusz solecki i funkcjonuje Natomiast w naszej gminie

pojawiaj4 siq takie tezy, 2e sohysi sobie nie poradzq Radny nie uwaza, zeby to mialo

miejsce i jest przekonany, ze soltysi dadz1 radg. Natomiast, je2eIi zdarzy sig na
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poczqtkt taka sytuacja, ze soltys bgdzie mial jaki5 problem, to s4 od tego pracownicy

w rJrzgdzie,kt6rzy sq obowi4zani pom6c soltysom w prowadzeniu dokumentacji.
Pani Zofia Wach Skarbnik Miasta i Gminy Czlopa zabieraj4c glos przlpomniala, i2

w ubieglym roku Pan Przewodnicz4cy sam powiedzial, 2e grniny nie stai aby wej6i
w fundusz solecki, a teraz gdy mamy takie plany ,,mo2e i slat uwa2acie." Wyja6nila, 2e

w chwili obecnej Srodki soleckie wynoszq 58.359 zlotych. Natomiast jeZeli wejdziemy

w fundusz to bgdzie lrzeba zabezpieczyi 182.000,00 zlolych. Przy obecnych

dochodach gminy i programie 500+ dofinansowanie z tfulu wyodrgbnienia funduszu

soleckiego moZe sig zmniejszyl, st4d wedfug Pani Zofii Wach Skarbnik Miasta

i Gminy Czlopa nie stad na to, aby ten fundusz wyodrgbniai'
Pan Zbigniew Tymecki PrzewodniczAcy Rady Miejskiej uwaza, iz nie powiedzial

takich sl6w, iz gminy nie stai na wyodrgbnienie 6rodk6w stanowi4cych fundusz

soleckich.
Wobec braku dalszych pltan i uwag do powyzszego projektu uchwaly Pan
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal go pod glosowanie I wersjE, kt6ra dotyczy
niewyrazenia zgody na wyodrgbnienie w budZecie Miasta i Gminy Czlopa w 2017
roku Srodk6w stanowi4cych fi.rndusz solecki'
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.
Za podjgciem
Przeciw

5 radnych.
10 radnych.

Wshzymalo sig - 0 radnYch.
I wersja projektu uchwaly, kt6ra dotyczy niewyru|enia zgody na wyodrgbnienie
w budZecie Miasta i Gminy Czlopa w 2017 roku Srodk6w stanowi4cych fi'rrdusz
solecki nie zostala przyjgta przez radnych.
Pan Radny Zbyszek Slusarski zabieraj4c glos zaapelowal do radnych o rozwagg'

Stwierdzil, ze jest to powazny kok, a w zwiqzku z lym naleLaloby zasiggn1('

informacji, co na to rady soleckie? Zdaniem radne go nalei:aloby zorganizowat zebtatia

rad soleckich przedstawiaj4c ten problem i wszystkie jego aspekty, wlqcmie z nowymi

obowi4zkami, kt6re sig pojawiq.
Pani Ratlna Lucyna Witkowska zabieraj4c glos stwierdzila, iz w tamtym roku byla

rozmowa o lym czy soltysi sq informowani. Pan Burmistrz powiedzial, ze w kwietniu

spotka sig z sohysami, ale z tego co pamigta nie spotkal sig z soltysami w tlnn terminie,

ale p6intej. Przypomniala Pani Skarbnik, i2 m6wila o wyjadnieniu tej kwestii,

poniewaZ w ubiegll'm roku byl ten sam problem czy soltysi wiedzq na c4'rn bgdzie

polegalo wydatkowanie tych Srodk6w? Mialo byi wszystko wyjaSnione' Radna

zauwazyla,lebyl czas aby soltysom wszystko wyjaSnii'

Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowatr, 2e dztsiaj

jest ostatni dzieii na podjqcie ptzez Radq tej uchwa$ zatem propozycja radnego

Slusarskiego jest nie do przyjqcia. Na wszelkie wyja3nienia byla odpowiednia ilo66

czasu.
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Radny Wojciech Lisowski zwr6cil uwagg na fakt, ze je6li solectwo nie wykorzysta w

danym roku 6rodk6w z fi.mduszu soleckiego to zostanq one w budzecle.

Wobec powy2szego Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej
poddal pod glosowanie II wersjg projektu uchwaly w sprawie wlrazenia zgody na
wyodrgbnienie w budZecie Miasta i Gminy Czlopa w 2017 roku Srodk6w

stanowiqcych fu ndusz solecki.
W glosowaniu udzral wzrglo 15 radnych.

Uchwala Nr XIIl104l20l6 zostala podjQta wigkszodci4 g1os6w i stanowi zal4cznik
Nr 13 do niniejszego protokolu.
11.4. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy zmiany uchwaly Nr IX/7612015 Rady
Miejskiej w Czlopie z dnia 17 listopada 2015 roku w sprawie uchwalenia Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwi4zyrvania problem6w Alkoholowych na 2016 rok.
Poinformowal, 2e projekt uchwaty wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwi4zku z powyzszym zwraca sig z pltaniem czy radni
maj4 pltania bqdZ uwagi do w/w projektu uchwaNy?
Wobec braku pyati i uwag do przedlozonego projektu uchwaty Przewodnicz4cy Rady
Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.

Zapodjgciem -
Prueciv'/
Wstrzymalo sig -

Zapodjgciem -
Przeciw
Wstrzymal sig -

10 radnych.
3 radnych.
2 radnych.

15 radnych.
0 radnych.
0 radnych.

Uchwala Nr XIII|105/2016 zostala
Nr 14 do niniejszego protokotu.

podjgta jednoglo6nie i stanowi zalqcznik

11.5. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony ptzez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy regulaminu korzystania ze Stadionu

Miejskiego w Czlopie.
Poinfonnowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymah
w materialach na sesjE i w zwi1zku z povryzszym zwraca sig z pylaniem czy radni
majq pltania b4dZ uwagi do w/w projektu uchwaly?
Pan Radny Cezary Pluta zabierajqc glos stwierdzil, ze jest to pierwszy taki

dokument, praktycznie slowo w slowo z gminy Miroslawiec, dlatego naleZaloby
przeprowadzil nad nim dyskusjg. Powinni5my dostosowai tre6i dokumentu pod nasze

warunki i mo2liwoSci, a tallZe poprawii sprzecmo6ci i niedoci4gnigcia Wskazal, 2e
w uchwale nie zdefiniowano pojqcia adminisftatora natomiast w dalsze czgSci uchwaly
takie odwolania do administratora wystqpuj4. W $8 ppkt c) jest zapis wjazdu pojazd6w
mechanicmych na bieZnig i ptitg boiska; Radny zaproponowal wykre6lenie slowa

biehnig z uwagi na fakt, 2e przy okazji festyn6w obsluga wesolego miasteczka na

bieinig wjezdLa, dalej w punkcie

g prowadzenia dzialalnoici handlowej, akwizycji itp. bez posiadanego pozwolenia, a

nie okre6la sig gdzie takie zezwolenie mozna uzyskai,
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h) za+atwiania potrzeb fizjologicznych poza miejscami przeznaczonymr; zdaniem
radnego powinno byd poza toaletami.

$ e
e) przedmiot6w o duzej objgtoSci jak drabiny, sloiki, krzesla, skrzynie ip. Nigdzie nie
ma zakazu wprowadzania ps6w. Czy my sig na to godzimy?

Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, rz w zwiyzkrt
z tym, ze Jesr duZo uwag do przedtrozonego proj ektu uchwaly zaproponowal zdj gcie go
z porzqdku obrad i przekaza6 go do prac w komisji.
Pan Radny Cezary Pluta zabierajqc glos dodal jeszcze, 2e mydli, i2 Komisja
wykorzysta te uwagi, kt6re b9d4 w protokole i jeszcze zur6cil uwagQ, ze regulamin
powinien by( przy kazdym wejSciu na stadion. Natomiast w projekcie uchwaly ani
w regulaminie nigdzie nie jest napisane, ze regulamin jest przy wej5ciu. Zaznaczyl,
r6wme2 2e

$ 3. Regulaminu o kt6rym mowa w $ l podlega podaniu do wiadomoSci publicznej
poprzez wywieszenie na tablicy ogloszefi Urzqdu Miasta i Gminy w Czlopie oraz na

stronie intemetowej bip.czlopa.pl.

Wskazanym jest aby przed ka2dym wejSciem na stadion znalazla si7 tablica
informuj4ca, a na koicu regulaminu powinno by6 napisane, ze wejicie na stadion
oznacza a:tLomalycznie bezwzglEdn4 akceptacjg zasad w nim obowi4zujqcych.

Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej jeszcze ruz podkre6lil' 2e
regulamin zawiera duao nie6cislodci w zwiTku lym naIe\ zdiqt go z porzqdku

obiad sesji i skierowai go do prac w Komisji OSwiaty, Kultury, Sporlu, Zdrowia

i Inft astruktury Spolecznej.

Nastgpnie poddal pod glosowanie zdjgcie z porz1dktt obrad sesji powyzszego projektu
uchwaly.

W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.
Za
Przeciw

Zapodjgciem - 15 radnych.

- 15 radnych.
- 0 radnych.

- 0 radnych.

Wstrzymalosig -  0 radnych.
Powyiszy projekt uchwaly zosra+ zdjQry z porz4dku obrad sesji jednogloSnie i stanowi
zal4czntk Nr 15 do niniejszego protokolu.
11.6. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego

Przewodniczqcego Rady Miejskiej dotyczy nadania nazwy Przedszkolu Publicznemu,

ul. Przedszkolna I w CzloPie.
Poinformowal, 2e projeld uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali

w materialach na sesig i w zwiqzlr: z poryzszym zwraca sig z pltaniem czy radni

majq pl,taniab4dl ttwagi do w/w projektu uchwaly?
Wot"c Urat 

" 
pyan i uwag do przedlozonego projektu uchwab Przewodnicz4cy Rady

Miejskiej u Czlopie poddal go pod glosowanie.
W slosowaniu udzial wziElo 15 radnych'

Przeciw
\rystrzymal sig - 0 radnych.
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Uchwala Nr XIII|,0620|6 zostala podjgta jednogloSnie i stanowi zalqcznik
Nr 16 do niniejszego protokolu.

11.7. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy przyjqcia programu opieki nad zwierzqtami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno5ci zwierz1t ta ternie Miasta i Gminy
Czlopa.
Poinformowal, 2e projekt uchwaty wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwi4zku z poryzszym zwraca sig z p)'taniem czy radti
maj4 pytania b4dZ uwagi do w/w projektu uchwaly? Spfal jednocze(nie Burmistrza
jak4 kwotg wydaje Gmina Czlopa na ten cel.
Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa poinformowal, Ze ok. 50 tysigcy zlotych
Pan Radny Wojciech Lisowski zabieraj4c glos poinfornowal, ze opinia mieszkaic6w
na ten temat jest taka, 2e gdyby gmina zwalniala calkowicie z podatku od posiadania
psa osobg, kt6ra weZmie psa ze schroniska, to ludzie by sig zdecydowali na to. Warty
sie nad takim rozwiazaniem zastanowii.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, 2e w innych
gminach wystgpujq podobne problemy. Poinformowal, 2e Gmina Czlopa proponowala

ikcjg chipowania, ale nie jest mu wiadomym, czy ten pomysl znqdzie szczqSliwy final.
Pan Radny Wojciech Lisowski zabienj4c glos poinfomowal, ze sam zna przypadek,
gdzie przygamigto bl4kaj4ce sig psy i one tam przebywaj4 na dziko Jedli straznik
sprawdzi to w6wczas ten obecny wla5ciciel odda te psy do schroniska.
Pan Zdzislaw Kmied zauwa2yl, 2e jesli ktos decyduje sig na psa to powinno tg osobq

byi stai na wszelkie oplaty zlym zw:'qzane.
ian Radny Wojciech Lisowski ponowlie podkre6lil, ze zwolnienie takich os6b

z oplat moZe rozwiqza( problem gminy
Pan Zdzislaw Kmie6 stwierdzil, ze takie rczwiqzanie nie zlikwiduje problemu

poniewa2 na miejsce wzigtych ps6w pojawi4 sig nowe.
i'ani Zofia Wach Skarbnik Miasta i Gminy Czlopa zabierai4c glos poinformowala,

2e oplata za psajest 12.683,33 zlotych
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, ze ptzeszlo

trzydzie6ci tysigcy zlotych gmina musi doloiry(.
Pan Radny Zbyszek Slusarski zabieraj4c glos poparl wniosek Pana Radnego

Wojciecha Lisowskiego, poniewaZ to rozwiqzunie wydaje sig korzystne Mozrna
w6wczas takiego psa zachipowad, aby unikn4i jakichS manipulacji' Koszty utrz)'mania
psa w schronisku sq wielokotnie wigksze.
ban Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa poinformowal,2e

przypadek wzigcia psa ze schroniska mial miejsce w Pieczyskach, nawet Burmistrz sam

iutupif atu niigo Larmg, ale tym Pafistwu si9 wydawato, ze Burmistrz bgdzie takq

kamg kupowal regulamie. Tak to nie bgdzie dziala6.
fan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal, 2e sam byl

Swiadkiein takiej sltuacji, kiedy zatrzymal sig samoch6d, pies zostal wypcbligty'

a wla6ciciel pojechal dalej.
pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy czlopa poinfomowal, ze gmina

szuka taiszego schroniska z uwagi na fakt, ze Jqdrzejewo nie jest tanim miejscem'
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Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.
Za podjgciem - 15 radnych.
Przeciw - 0 radnych.
Wstrzymal sig - 0 radnych.

Przed Dobiegniewem buduje si9 nowe schronisko,
gmina nie moZe zawierai z nim umow.
Wobec braku innych p1'tafi i uwag do

r ozwi4zah ich r e alizacjr.
Wobec braku innYch PYan i uwag
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie
W glosowaniu udzial wziglo 15 mdnych.
Za podjgciem - 10 radnYch.
Przeciw - l radnY.
Wstrzymalo sig - 4 radnych.

ale p6ki nie jest oddane do uZlku

przedlo2onego projektu uchwaty

do przedloZonego projektu uchwaly
poddal go pod glosowanie.

podjgta wigkszosci4 glos6w i stanowi zal4cznik

Uchwala Nr Xll|rl107l2016 zostala podjqta jednogloSnie i stanowi zalqczntk
Nr 17 do niniejszego protokolu.
11,8 Kolejny projekt uchwaly przedstawiony paez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy projektu uchwaly w sprawie uchwalenia

kierunk6w dzialania Bumistrza Miasta i Gminy Czlopa dotycz4cych nvigkszenia
przejrzystosci wydatkowania irodk6w pienigznych poprzez wprowadzenie
elektronicznego rejestru zawieranych um6w.
Poinformowai, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali

dzisiaj przed sesj4 i w zwi4zktt z powyzszym zwraca sig z pltaniem czy radni majq

pytaniab1dl uwagi do w/w projektu uchwaly?
ian Patryk Michalik adwokat zabieraj4c glos wyja6nil, ze pod wzglgdem formalnym

ta uchwala jest zgodna z prawem. Natomiast analizowal podobne uchwaly co do ich

tre6ci i stwierdzil, 2e s4 orzeczenia Wojew6dzkich S4d6w Administracyjnych
i rozstrzygnigcia nadzorcze kwestionuj4ce uprawnienia rady do konkretyzowania

nanzgdzi, ktore Burmistrz ma stosowai. Stwierdzil dalej, ze ta uchwala mo2e sig nie

ufizyma{ chociaZjego zdaniem pod wzglgdem formalnym jest poprawna'

Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil, Ze wojewoda

moze siglak zachowai, ale nie musi. Poinformowal r6wniez, ze w innych miastach

takie uchwall dzialaiq i nic siE nie dzieje.
Pan Radny Zfyszei Stusarstti zabieraj4c gtros stwierdzil nadmiemy po6piech

w przyjmowaniu tego typu rozwi4zafi, jakby miafy miejsce jakieS nadzwyczajne

ot<oticinoSci. stwierdzil, 2e \\\raza ona iakiS brak zaufania Radny stwierdzil, 2e ma za

malq wiedzg aby 6wiadomie podj4i dziS decyzjg w tej sprawie i dlatego wstrzyma sig

od glosu. zauwa2yl r6w ez, Ze gmina powinna stanowii takie prawo, aby wojewoda

nie musial nam tych rozwi4zari kwestionowa6
Pan Patryk Michalik adwokat zabieraj4c glos wyja5nil, 2e rada ma prawo nakre6lai

burmistrzowi r62ne kierunki dziatal, nie moze mu jednak narzucai gotowych

Uchwala Nr XIIU 10812016 zostala
Nr 18 do niniejszego Protokolu.
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11.9 Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pata Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy projektu uchwaty w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi Waleckiemu.
Poinformowal, Ze projekt uchwaly radni otrzymali dzisiaj przed sesj4 i w zwi4^T
z poryzszym zwraca sig z py'taniem czy radni maj4 pltania b4dZ uwagi do dw
projektu uchwaly? Poprosil jednocze5nie o dopisanie w projekcie uchwaly do $ 1 i do
g 2 budowq chodnika w miejscoworici Jaglice - 15000,00 zlotych.
Wobec braku innych pltan i uwag do przedloaonego projektu uchwaly
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowante.
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.
Zapodjgciem -
Przeciw
Wstrzymal sig -

14 radnych.
0 radny.
l radny.

Uchwala Nr X1IJll09l20l6 zostata podjgta wiqkszo5ciq glos6w i stanowi zalqczsttk
Nr 19 do niniejszego protokolu.
11.10. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskiej dotyczy projektu uchwaty w sprawie zmiany
uchwaly Nr XXV 118612013 Rady Miejskiej w Czlopie z dnia 27 marca 2013r.
w sprawie ustalenia zasad nabywania, zbywania, wydzier2awiania i obci4Zania
nieruchomo6ci stanowiqcych mienie komunalne Miasta i Gminy Czlopa.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly radni otrzymali dzisiaj przed sesj4 i w zwiqzku
z powyzszym zwraca sig z pltariem czy radni maj4 p)'tania b4dZ uwagi do w/w
nroi ektu uchwalv?
Pan Radny Zbyszek Slusarski zabieraj4c glos stawia wniosek aby ten projekt
uchwaly przekazai do Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budzetu
i Finans6w celem dalszego procedowania. Radny uwaza, 2e nie moZna tak waznych
rozwi4zaA przyjmowai bez doglgbnego zastanowienia sig. Uchwala ta ogranicza pole

dzialali Burmistrza, a jednocze6nie oczekujemy od niego realizacji szeregu inwestycji.
Trzeba na ten temat porozmawiai.
Pan Radny Wojciech Lisowski zwraca siE z pytaniem do Pana Radnego Zbyszka

Slusarskiego czy wszystkie projekty uchwal tego typu powimy byi przez Komisjg

Budzetu opiniowane?
Pan Radny Zbyszek Slusarski odpowiadaj4c na powyzsze pltanie stwierdzil, Ze

wszystkie projekty uchwal rady stosownie do profilu dzialania komisji powinny byi
procedowane na komisjach, byi moZe s4 czasami sltuacje wyj4tkowe, ale radny nie
wie czy dzisiaj jest taka uyjqtkowa sy4uacja.
Pan Radny Wojciech Lisowski zabierajqc glos wyja6nia, ze kontletnie chodzi tu

o sprzeda| ziemi. Zdaniem Radnego Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego,

BudZetu i Finans6w powinna sig takimi rzeczami zajmowa0
Dalej wyjaSnia, 2e na poprzedniej sesji byl projekt uchwaly w sprawie wyazenia

zgody na sprzedaz prawa wlasnoSci nieruchomo3ci stanowi4cej mienie komunalne

Miasta i Gminy Czlopa, a kt6rej wartosd przekroczyla kwolQ 100000,00 z]'

Jednoczesnie stwierdzil, ze powyzszy projekt nie byl opiniowany przez Komisjg'

Pan Radny Zbyszek Slusarski ustosunkowuj4c sig do powyZszej kwestii stwierdzil'

ze wszystkie pr;jekty uchwal trafiaj4 do Przewodnicz4cego Rady i on decyduje, kt6re
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trafi4 pod obrady komisji ze wzglgdu na tak4 konieczno6i. Radny zauwdi yl, ze nie
powinno sig po6piesznie przyjmowal rozwiqzan oganiczaj1cych uprawnieri
Burmistrza.
Pan Radny Wojciech Lisowski stwierdzil, 2e daje sig na sptzedaz z wolnej rgki
ziemig, kiedy co najmniej kilku rolnik6w jest zainteresowanych jej kupnem. Teraz
natomiast nie dysponuj4 Srodkami finansowymi gdy2 doptaty sig przesungty. Powinno
sie stworzyi warunki do kupna szerszemu gronu zainteresowanych. A tu znowu jest

pomysl, Zeby dzieli6 ten sam areal na cztery dzialki. Zdaniem radnego tak nie powinno
bv6.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej wyja6nil, 2e radnemu
Lisowskiemu chodzi o fakt, ze napoprzedniej sesji rada nie wyrazila zgody na sprzedzxz
nieruchomodci, a w6wczas Burmistrz stwietdzil,2e wigcej sig rady nie bEdzie p1'tal.

Pan Ztlzislaw Kmied Burmistlz Miasta i Gminy Czlopa powiedzial' 2e jego

wlpowiedZ brzmial a inaczej, a mianowicie, 2e "nie bgdzie wigcej o to prosil rady".
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej podkeSlil, ze sprzedaz
nieruchomo6ci, to r6wniez kompetencja Komisji BudZetu. uwagi Radnego Lisowskiego
w tej materii s4 sluszne i przemawia za nimi interes miej scowych rolnik6w, a nie

osoby, kt6ra posiada juz setki hektar6w i wie, 2e po 1 maja tej ziemi nie bgdzie juit

mogla kupi6. PodkeSlil, 2e powinnidmy dba6 o wlasnych rolnik6w. Jego zdaniem

Burmistrz bardzo szybko dokonal podzialu tych nieruchomoSci, chc4c je sprzeda6 pod

konl<retne zam6wienie.
Pan Radny Wojciech Lisowski zwr6cil uwagg, ze jest w stanie zaplaci6 i trzysta
tysigcy otych zatg ziemiq i te Srodki teZ trafityby do budzetu gminy.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa zwr6cil uwagg na fakt, ze ta

Pani ma prawo pierwokupu i.iedli sig zdecyduje to i tak j4 kupi po wyliqtowanej cenie'

Pan Rainy Zbyszek Slusarski zapyt^l czy Pan Burmistrz podj4l dzialania w celu

podzielenia tych dzialek ?
ian Ztlzisfaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiedzia+ twierdz4co'
wskazuj4c, Ze postgpowal tak r6wniez w przypadku miejscowych rolnik6w' np' Pana
Fedyniaka.
Pan Radny Wojciech Lisowski raz jeszcze zwr6cil uwagg, 2e chodzi tylko o to, aby

nasi rolnicv mieli r6wne szanse.
Pan Rartny Zbyszek Slusarski powiedzial, 2e wycofuje sw6j wniosek'
Pan Z'dzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa sp$al, jaka jest

odpowiedzialnoSd r adnych za dzialzrria w gminie? Stwierdzil dalej, ze zadna'
Pan Radny Wojciech Lisowski w odpowiedzi na powyzsze zapytal' czy Burmisfz
chce przez to powi edzie{ 2e my tej ziemi nie sprzedamy?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiedzial, Ze nie wie
jaka jest intencja rady.
fun ZUigni"o. Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e s4siednia

gmina W:ieleri podjgla uchwalg, ze wszystkie grunty rolne bqd4 sprzedawane jedynie

roLnikom z terenu gminy.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa zauwaZryl, 2e dla niego

najwaZniejsza jest ptymo56 finans6w. Srodki przeznaczane s4 na r62ne potrzeby, ajest

ich coraz wiEcej. Gmina musi realizowa6 okre6lone dochody Stwierdzil r6wniez, ze ta

ziemiaprzeznaczona do sprzedaZyjest V i M klasy. 
re



Pan Radny Wojciech Lisowski stwierd,zil, zebytato r6wnieZ ziemia klasy IV.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, ze podj4l
decyzjg o sprzedu2y i 2e odbywa sig to zawsze na lych samych zasadach i w6wczas,
kiedy ktoS jest zainteresowany kupnem.
Pan Radny Lech Zask6rski zabierajqc glos stwierdzil, Ze na poprzedniej sesji
uchwala w sprawie wyaZenia zgody na sprzedaZ prawa wlasno6ci nieruchomo6ci

stanowi4cej mienie komunalne Miasta i Gminy Cztopa w glosowaniu radnych nie

zostala podjgta, a mimo tego, i2 Rada nie w1'razila zgody Burmistrz podzielil tq

nieruchomosi. Wlasnie z tego powodu wprowadzona zostala ta uchwala. Jednoczeinie
stwierdzil, 2e Pan Burmistrz takim dzialaniem zignorowal Radg. Radny zauwazry\ ze w

maju wejdzie ustawa, kt6ra wiele zmieni w postqpowaniach ze sptzedazq

nieruchomoici rolnych. Nowe podzialy, to dodatkowy wydatek dla gminy' nadto przy

podziale nie zgadza si:' jej areal. Zdaniem radnego tak nie nale2y robii. Przypomnial

rbwniez, 2e w minionym okresie Burmistrz nie sprzedal ziemi Panu Bialasowi

i Gostolkowi, chocia2 chcieli tu uruchomii zaklad produkcyjny daj4cy miejsca pracy.

Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil,2e uchwala ta
jest po to, aby Burmistrz wiedziat,2e nie nale2y ignorowai Rady Miejskiej. Zdaniem
Przewodnicz4cego nikt nie m6wi, ze nie nalezy sprzedawai ziemi, ale za kazdym
razem trzeba rozmawia6 i przekonywai do swoich decyzji, a nie postgpowai wbrew

kierunkom wskazanym przez Radg.
Pan Patryk Michalik adwokat zabieraj4c glos stwierdzil, ze pamigta glosowanie
i dyskusjg na poprzedniej sesji odno6nie niewyraZenia zgody na sprueddi'
nieruchomo6ci. Tak naprawdg argumentacja tej decyzji staje sig jasna dopiero dzisiaj'
Adwokat stwierdzil, 2e radni chyba nie maj4 pelnej wiedzy na temat stanu prawrrego

i faktycznego tej nieruchomodci. Ta Pani miala i ma prawo pierwokupu i niezale2nie od

dzialair rady w Swietle dzisiejszego stanu prawnego i tak bgdzie mogla t4 nieruchomosi
naby6, a my dzisiaj nie wiemy do korica, co sig znajdzie w przygototlwanej ustawie'

Procedowana uchwala moZe doprowadzii do tego, Ze bgdziecie sig Pafstwo musieli
tutaj czgsciej spotyka6, a osoby, kt6re maj4 prawo pierwokupu i tak b9d4 mogty z niego

skorzystai. Zatem a.rgument o r6wnych szansach dla rolnik6w z gminy jest chybiony

w przypadku, kiedy dzierZawcq jest k1o S z zew711trz.
Pan ZLigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, ie po 1 maja

ta Pani nie bgdzie mogla nabyi tej nieruchomofci Sprzedaj4c j4 na silg do korica

kwietnia, pozbawiamy naszych rolnik6w r6wnych szans. Gdyby Burmistrz poruszyl te

Lwestie na komisjach. ustyszalby wczedniej tq argumentacjq
Pani Rarlna Joanna Jastrzgbowska stwierdzila' ze podstaw4 zajqtego pruez radQ

staaowiska na sesji poprzedniej byl brak om6wienia tego na komisjach' Dlatego czqSi

osob byla przeciw. a czqSi siE wstrzymala.

Pan Radny Cezary Pluta zabieraj4c glos pnytoczyl S 24' 2' Statutu Gminy Czlopa'

kt6ry brzmi,, W sesjach Rady uc zest,:ricz4 - z g).osem doradczym - Burmisvz, ZastQpca

Burmistrza oraz Sekretarz i Skarbnik Gminy" i stawia p)'tanie na jakiej zasadzie pan

adwokat na silg forsuje okreslone rozwi}zania? Pan adwokat powinien interweniowa6,

kiedy postgpujemy niezgodnie z prawem, a czy tak jest?
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Pan Patryk Michalik adwokat raz jeszcze podkeSlil, 2e dopiero dzisiaj dowiedzial
sig jaka j est przyczyna nievyru2enia zgody na sprzedaz tej nieruchomoSci.
Pan Radny Cezary Pluta poprosil, aby radni wzigli pod uwagg argumentacjg radnego
Lisowskiego. PodkeSlil r6wniez, ze radnym zalezy na realizowaniu dochod6w gminy
i kiedy rolnicy otrzymaj4 doplaty, to bgdzie najlepszy czas na wystawienie tych dzialek
na sprzedaZ. Ile gming kosztowalo podzielenie nieruchomodci na 4 dzialki?
Pan Zdzislaw Kmiet Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa , ze waltosd gruntu zostaia
okre6lona na 75 tysigcy zlotych. Zalozyli\my, Ze wplywy ze sprzedazy siggn4 79
tysigcy zlotych. Burmistrz zasugerowal, ze jej warloSi po wej3ciu w zycie nowej
ustawy spadnie o polowg.
Pan Patryk Michalik adwokat zauwairyl, ze bye moze te nieruchomosci gminne zaraz
strac4 na wartoSci.
Pan Ratlny Lech Zask6rski zabierajqc glos stwierdzil, ze dop6ki bEd4 doplaty to
rolnicy bgdq kupowad ziemie. Jako przyklad podal zakup 160 hektar6w od Pana
Litou czenki przez Pana Br6dkg.
Pan Patryk Michalik adwokat stwierdzil, Ze ta wielow4tkowa dyskusja pozwoli na
wszechstronn4 oceng tej sprawy
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e Rada chce
zadbai o dobro naszych ro1nik6w. Podkeilil r6wnie2, 2e ziemiabgdzie zawsze ceniona

i bqdzie przedmiorem sPrzedaZY.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, 2e rzeczywi1cie
nieruchomo6ci te obejmuj4 zar6wno grunty IV, V jak i VI klasy. Zakladano Sredni4

ceng za hektar na okolo 30 tysigcy zlotych. Sp1tal dalej, kto zagwa:rantuie,2e po 1 maja

ta cena nie spadnie?
Pan Radny Miroslaw Nowak zabieraj4c glos stwierdzil, ze tyle sig tu m6wi o

interesach naszych rolnik6w. Radny chcialby wiedzied, o kt6rych rolnikach sig tu

mydli? Zwraca sig z pltaniem ilu rolnik6w z naszej gminy jest zainteresowanych

kupnem tej ziemi? Radny p1ta kt6rych rolnik6w chcemy chronii?
fan naAny Wojciech Lisowski stwierdzil, 2e na poprzednim przetargu, gdzie byla

sprzedawana duin dzialka za PZZ - tami zainteresowanych kupnem bylo 4 rolnik6w
pomimo tego, 2e jej wartoSi wyj5ciowa zostala okre3lona na 140 tysigcy zlotych'

dzialkg t4 sprzedano za 280 tysigcy.
Pan ifaOoy Miroslaw Nowak stwierdzil, 2e tozumie, ze ktoS moze by6

zainteresowany kupnem ziemi, rozumie r6wnie2, ze w maju rolnicy otrzymaj4 doplaty'

ale chcialby wiedzie6 ilu jest chEtnych nabycia tych nieruchomodci, a tego nadal nie

wie.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa zwr6cil sig z p1'taniem do

radnych, czy ta pani, kt6ra jest zainteresowana kupnem i posiada grunty rolne na

terenie Gminy Czlopa jest naszym rolnikiem, czy nie jest?

Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, ze ta pani nie

ma ju2 piawie wcale ziemi na terenie Gminy Czlopa Wedlug Przewodnicz4cego ona

skupuje ziemiE, abyj4 nastgpnie sprzedai.
ean rLAny Cezary Pluta pyta iL dodatkowo gmina zaplacila za ponowny podzial i

wycenq ty;h Oziatet. RaOni musz4 sobie zdawai sprawg, ze jest to nasz kosfi i ttzeba

bgdzie go odjqi od uzyskanej k$ory ze sprzeda4 '
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Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil,2e radni nie s4
informowani o wielu sprawach. Zapytal dlaczego w sprawie sprzedazy tej ziemi jest
taki podpiech. Burmistrz mial sprzedai obiekt po bylej szkole w Wolowych Lasach,
pyta zatem, co w tej splawie aobiono?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil,2e zostal w tej
sprawie sporz4dzony operat szacunkowy.

Wobec braku innych pytan i uwag do przedlo2onego projektu uchwaly Przewodnicz4cy
Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzi.at wzi.glo 15 radnych.
Za podjgciem
Przeciw
Wstrzymalo sig -

10 radnych.
3 radnych.
2 radnych.

Uchwala Nr Xlll110l2016 zostala podjgta wigkszoSci4 glos6w i stanowi zalqcznik
Nr 20 do niniejszego protokolu.

Ad.l2.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
- nie udzielano
Ad. | 3.Wolne wnioski i inlormacje.
Pani Radna Lucyna Witkowska zabieraj1c glos poinformowala, Ze ottzymala
odpowiedZ na swoje zapltania i interyelacje i stwierdzila, 2e na spotkaniu z czq!;ci4
mieszkanc6w Mielgcina zadano jej pewne pytania, a Pani Radna z tymi pytaniami
zwr6cila sig do Pana Burmistrza i 5 punkt jej zaptlania brzmial ,,2 inicjatywy
mieszkafc6w trwa porz4dkowanie i odnawianie dztkiej pluzy nad jeziorem Bukowo
Srednie. Za czas6w {wietno6ci pla2ry byl to najbardziej uczgszczany obiekt
wlpoczynkowy ludno6ci lokalnej. Zrodzilo sig pytanie, czy WZy okazji zakupu piasku

na pla:29 nad jeziorem Trzebin mogliby3my otrzymai pomoc w postaci dw6ch

transport6w piasku na nasz4 pla29.
Otrzymala odpowiedz o nastgpuj4cej treSci ,,Teren pla2y nad Jeziorem Bukowo
Srednie nie jest wlasnodci4 Gminy Czlopa co uniemoZliwia podejmowanie inwestycji

-- i wydatkowanie Srodk6w finanso*ych na cel jakim jest rewitalizacia plazy polozonej

na gruntach Las6w Panstwowych Nadlesnictwa Czlopa" Kontynuuj4c dalej

zaznaczyla, 2e ciqgle m6wi sig o wsp6$racy Pana Burmistrza z Rad4 Pani Radna

powiedziala,2ePan Burmistrz w jednej z gazei powiedzialZe "Bumistrz bez Rady jest
jak gospodarz bez gospodyni" . M6wi, ze cluje Pana Burmistrza, a chodzi o to

,,Cnoari o to aby radni zaczgli dztalat dla mieszkaric6w, a nie uyl4cznie przeciwko

Burmistrzowi". W tej chwili tak to niestety wygl4da. PodkreSlila, ze jest Radnq od
p6ltora roku i mySli, ze mieszkaricy wybrali j4 za radn4 poniewul jest spolecznikiem

i zastanawia sig czy pan Burmistlz wie jak wyglqda praca pani radnej. Biorg udzial

czynnywsesjach,wkomisjach,organizowalawewsiSylwestra,DzieiKobiet,sklada
w'imieniu mieszkaric6w do pana Burmistrza wnioski takie jak: o boisko, o teren

w Mielgcinie po bylym mieszkaficu Niewiadomskim, w kwestii budynku po bylej

szkole, organiiow ala z dzie'mi i wsp6lpracowala z mieszkaiicami na terenie wsi

Mielgcin, uporzqdkowywala teren we wsi z dzie(m| pomagala soltysowi, dzigki jej

inicjatywie migdzy iffrymi powstala scena w Mielgcinie, zwr6cila uwagg na problem

iati lyt na 6wietlicaih Srodowiskowych. Z inicjatywy mieszkaric6w p"djgl" 
::



zdobycia materialu na pomost na pluzy w Mielgcinie i. zaplacrla za koparkg, kt6ra
uporz4dkowala teren na plarzy. Zwr6clla sig z proSb4 o darowizng do Nadle6nictwa
C opa, kt6r4 otrzymala na ten cel za co bardzo dzigkuje NadleSniczemu Nadle5nictwa
Czlopa. Pomogla w zorganizowaniu ogrzewania w koSciele w Mielgcinie, pomogla
strazakom w zdobyciu opatnrnk6w i bandazy, postarala sig o lawkg pod ko6ci6l, kosz
na plaL29, zwracala sig z pismami do powiatu i mydli, Ze to wszystko nazy'wa sig nic tak
jak Pan Burmistrz to uj41 - chodzi o mieszkafic6w z Poleziena. Radna nie robi takich
wielkich inwestycjl i dzialah jak Pan Burmistrz z ekipq w gminie. Pani Radna
podkre6lila, 2e nie ma lekko bo przecieZ nie p6jdzie do mieszkanc6w i nie nakaZe aby
cod wykonali. Zaqtowala wypowiedZ Pana Burmistrza,,To wszystko dla naszej malej
ojczyzny" Moja mala ojczyzna to gl6wnie Mielgcin. Radna por6wnala tq ojczyzng do
domku z kart, gdzie wystarczy wyj4i jeden element, aby wszystko zaczglo sig chwiai.
Zwr6cila sig z pltaniem do Pana Burmistrza czy i kiedy pozwoli radn;'rn dzrala( na
rzecz mieszkahc6w? Zwr6cila uwagg, Ze Pan Burmistrz w prasie wypowiada sig na
zasadzie plotek cyt. "Nie zaproponowali nic innego za to w kuluarach moZna bylo
uslyszel, ze bgdziemy przeciw, bo to pomysl Burmistrza". I w tym miejscu zwraca siq
z pltaniem . Czy my mamy w gazecie wypowiadai sig co slyszymy na Pana temat?"
Zwraca uwagg, Ze spotyka sig z mieszkafcami r p6Lniel zgodnie z ich stanowiskiem
pisze pisma w danej sprawie do Pana Burmistrza i tak na pnyklad mieszkafcy
Mielgcina na spotkaniu powiedzieli, 2e woleliby miei Swietlica z prawdziwego

zdarzetia natomiast jesli chodzi o budynek po bylej szkole podstawowej w Mielgcinie

zdaniem mieszkaric6w naleZy przeznaczy( na mieszkania lub sprzedai prywatnym

inwestorom. W zwi4zku z powyzszym zwraca sig z prodbq aby Pan Burmistrz kiedy
wypowiada siQ na temat pracy radnych poznal ich praca,
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej zwr6cil uwag9,2e kzL2dy

radny jest osob4 publiczn4 i takie traktowanie jak w stosunku do Pani Lucyny

Witkowskiej kiedy Burmistrz wypowiada sig, 2e 'Ja jestem Burmistrzem, a ty jeste5

nikim" najzwyczajniej w Swiecie nie przystoi Burmistrzowi.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, i'e nie 2yczy

sobie komentowania jakichkolwiek jego wypowiedzi, a prywatne uwagi pan

Przewodniczqcy powinien zostawii dla siebie.
Pan Radny Zbyizek Slusarski zabieraj1c glos zwr6cil uwagg' 2e dyskusja, kt6ra trwa

uwlacza powadze tej Rady i powadze sesji. Wobec powy2szego sklada wniosek, aby

spo5r6d radnych powolai zesp6l spo6r6d radnych, kt6rzy pomySleli by w jaki spos6b

maj4 przebiigat nasze obrady. Podkre5lil, Ze jedli pofzeba to spotykajmy sig pigi

razy w miesi4cu na posiedzeniach komisji, na kt6rych rozmawiajmy w ten spos6b, ale

nie ponizajmy poziomu sesji do poziomu pysk6wki czy magla' Prosi aby Pan

Przewodnriz4cy przyj4l wniosek w dobrej wierze i spotka sig w gronie w jakim uzna za

stosowne. Moze nam sig uda wlpracowai jakq5 koncepcjg i dzlalat' na rzecz

mieszkafrc6w w tym sensie, Ze bgdziemy uchwala6 dobre prawo bez zbgdnej dyskusji'

Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e ta dyskusja

miala na celu pokazanie postqpowanie Burmistrza i traktowanie przez niego radnych'

Zdaniem Przewodnicz4cego Burmistr z rrie wykazuje dobrej woli do wsp6lpracy i tylko

opisuje w gazetach jaka to lada jest. Stwierdzil r6wrie2, 2e. rada nie obniZyla

bu.mistrrori wynagrodzenia, a jedynie je ustalila na podstawie swojej oceny tej

materii. Poprosilaby bumistrz wlpowiadaj4c sig w gazetach m6wil prawdQ



Pan Radny Marian Storman stawia p)'tanie czy zostatry podjgte kroki odnodnie
naprawy mostu w Bukowie. Ta droga nadal nie jest ptzelezdna. Jedynie jednoslady
mog4 przejecha6. Mieszkaricy prosz4, aby to naprawii.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiedzixl, 2e zostala
podjgta wsp6lpraca z Nadle6nictwem Czlopa odnoSnie przebudowy mostu w Bukowie,
poniewa2 most ten jest gl6wr.rie niszczony podczas wywozu drewna z lasu.
Inwestycja zostala zg).oszona do Regionalnej Dyrekcji Las6w Paristwowych w Pile.
Natomiast bie2qce naprauy zostanq wykonane do 30 kwietnia 2016 roku.
Pan Radny Lech Zask6rski stawia p)tanie czy zoslaly zakohczote prace zwi4zane
z wycink4 drzew z gminaego terenu przy ulicy Polnej w Czlopie. Jednocze6nie
przlpomina o wykonaniu schod6w z dolnego parkingu do wejdcia na cmenta.rz
komunalny.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c naporyzsze
pytanie wyjaSnil, Ze prace nie zostaly jeszcze zakoitczone, pozostaly do wykarczowania
pniaki wycigtych drzew. Natomiast schody z parkingu dolnego do wejScia na cmentarz
bqd4 wykonane.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stawia pytanie co zostalo
wykonane w sprawie oczyszczeria rowu melioracyjnego przy ulicy Mickiewicza?
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa powiedzial, 2e prace na
rowie zostan4 vykonane przez osoby odrabiaj4ce wyroki na rzecz gmrny w ramach
godzin kontrolowanej pracy na cele spoleczne. Jednoczeinie podke6lil, i2 oczyszczanie
rowu zgodnie z przepisami prawajest obowiqzkiem mieszkaric6w z nim s4siaduj4cych'
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska zabieraj4c glos stwierdzila,2e na spotkaniach
z mieszkaricami skarZono sig na strych w mieszkaniach komunalnych W zwi4zku
z powyZszym Radn a pt4a, czy col zostalo zrobione w tej sprawie?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c na powyzsze

stwierdzil, 2e mieszkafrcy si9 skarz4 chocia2 kaZdy z nich jest wlaScicielem czgSci

strychu. Gmina jest zarz4dc1 nawet w6wczas, kiedy jest tylko jedno mieszkanie

gminne. Strychy muszq zostai uporz4dkowane przez mieszkahc6w, a zarz4dca

powinien tego dopilnowa6.
itani Radna Joanna Jastrzgbowska zwr6cila sig r6wniez z planiem czy mozna

uporz4dkowa6 i zinwentaryzowa6 szopki funkcjonuj4ce przy obiektach mieszkalnych

w taki spos6b aby na tle ich uzltkowania nie dochodzilo do konflikt6w, prosi o

wyja6nienie legalnoSci posadowienia blaszanego garua) ptzy ul' Witosa, zwraca s19

riwniez z pyt;niem do Z-cy Burmistrza czy i kiedy zostan? usunigte zakrzaczema

wzdfuZ chodnika przy ulicy Kolejowej w Czlopie? Pyta o to dlatego, poniewerZ

oftzymala odpowiedZ, iz zgodnie z kompetencj4 wniosek zostal zto2ony do Zarz7dts

Drog Wojewddzkich.
Nasigpnie zwraca sig z p)taniem odno6nie wykonania oznakowania pozromego

(przejdcie dla pieszych) na ulicy Sobieskiego w .Czlopie, 
poniewaz otrzymala

odpowiedZ, 2e zostan4 wykonane zgodnie z przepisami'

tan naOny Lech Mqdry zwraca sig z wnioskiem o podjgcie- dziatraf zit4zanych

z niszczej4lymbudynkiem na prywatnej posesji przy ulicy Gospodarskiej w Czlopie'
pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c napowyZsze

poinformowal, ze poryzsza sprawa zostatra zgloszona do Nadzoru budowlanego

w Walczu we wrzedniu w ubieglym roku. 
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Pan Radny Lech M4dry zwraca uwagg na zly stan techniczny budynku
magazlmowego przy ulicy Kolejowej w Czlopie.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Grniny Czlopa odpowiadaj4c na powyZsze
poinformowal, ze budynek zostal sprzedany pzez PKP osobie prywatnej.
Pan Radny Cezary Pluta zabierajqc glos zwraca uwagg, i2 w porz4dku obrad sesji
brakuje w pkt.3 pelnego zapisu dlatego sklada wniosek aby od nastgpnej sesji punkt ten
brzmial zgodnie z $ 34 Statutu Gminy Czlopa ppkt.3 Sprawozdanie z dzialalnoSci
Burmistrza w okresie migdzysesyjnym zwlaszcza z. wykonania uchwal Rady
Zaznaczyl,Ze na poprzedniej sesji Pan Radny Zbyszek Slusarski powiedzial, 2e Rada
nie zajmuje sig kontrolq wykonania uchwal. Jezeli bgdzie to realizowane na biez?co to
znacznie sprawg upro3ci. Poparl r6wnie2 wniosek Pana Radnego Zbyszka
Slusarskiego, kt6ry zloiryl dzisiaj. Podkre$la, 2e rlaleiry powolai tez komisjg statutow4
ipoprawi6 statut gminy Czlopa, kt6ry zawiera liczne blgdy.
Nastgpnie zwraca si9 z p)'taniem do Pana Burmistrza dlaczego w sprawozdaniu
z dzialalnoSci Burmistrza w okresie migdzysesyjnym nie przedstawil informacji o
operacie wykonanym odnoSnie budynku po bylej szkole podstawowej w Wolowych
Lasach. Uwa2a, ze jest to istotna sprawa i o takich rzeczach powimi radni by6
informowani .
Ponadto sklada wniosek o wykonaniu podjazdu do gatt2u w remizie OSP
w Wotowych Lasach. Jest wysoki pr6g i ostatnio samoch6d ulwal gruby wahacz.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa ustosunkowal sig do
powyZszej wypowiedzi odnoSnie operatu i stwierdzil, ze ma go od kilku dni i jest on
przedmiotem analizy. Dlatego dopiero dzisiaj Burmistrz informuje o sporz4dzeniu
takiego dokumentu.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil, ze Pan
Burmistrz powinien Radg na bie24co informowai o wszelkich dokumentach
i zamierzeniach i nie czeka6, az znowu coS, ktof wyciqgnie. Przewodniczqcy spyal

r6wnie2 w kontekicie sporz4dzonego operatu, czy wyprostowane zostaly sprawy

zwiqzane z przebiegiem granic na tej nieruchomoSci? Stwierdzil r6wniez' ze obiekt ten

naleZy jak najszybciej sprzeda6. Przewodnicz4cy odni6sl sig r6wnie2 do problemu

budynku po bylej szkole w Mielgcinie stwierdzaj4c, 2e t6wnie2 ten obiekt nalezy
zagospodarowai, a najlepiej sprzedad, a byi moze postawii Swietlica wiejsk4'
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa ustosunkowal sig do

wypowiedzi odnodnie budynku po bylej szkole w Mielgcinie i poinformowal, 2e na

"ibraniu 
z mieszkaricami Mielgcina w dniu 1,I.02.2016 roku Zaden z mieszkanc6w nie

sugerowal sprzeda|y mienia. Budlmek pozostanie miejscem spotkan i bqdzie pelni6

rolg Swietlicy.
Pani Radna Lucyna Witkowska stawia pytanie czy wydatkowanie Srodk6w
publicznych dotyczy jedynie mienia gminy, czy s4 jakie3 wyj4rki? Radna stwierdzila'

Le ma pized sobq fakturg podpisanq przez Pana Adamowicza, faktura dotyczy MOPS-

u, a wynika z komenlarza, 2e za te pieni1dze zakupiono material do pod6wietlenia

koSciola w Mielgcinie. Czy ko5ci6l w Mielgcinie jest wlasnoSciq gminy?

Pan Ztlzislaw kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa ustosunkowal sig do

wypowiedzi stwierdzaj4c, ze jest to stara sprawa naglolniona ptzez Pana Nowickiego'

bytro postgpowanie prokuratorskie i zostalo umorzone Burmistrz stwierdzil' 2e nie wie

o co radna pyta. 
/r



Pani Radna Lucyna Witkowska pyta dalej jak sobie Pan Burmistrz wyobrzL2a dalszq
wsp6lprac9 z radnymi poniewaz ma wrazenie, 2e jej osoby to najchgtniej by sig
pozbyto, nastgpnie stawia pytanie do Pana Pawla Skrzeczkowskiego Z-cy Burmistrza
Miasta i Gminy Czlopa odno3nie moZliwo6ci budowy boiska w Mielqcinie, na kt6re
Pan Pawel Skrzeczkowski Z-ca B\rmislrza odpowiedzial, ze gminy nie sta6 na
realizacjg inwestycji z Srodk6w wlasnych, a aktualnie nie sq ogloszone 2adne programy
unijne. Czy co5 sig zmienilo w tej kwestii?
Pan Pawel Skrzeczkowski Z-ca Burmistrza stwierdzil, Ze sig zmienilo.
Pani Radna Lucyna Witkowska stwierdzila w6wczas, 2e wlaSnie tak wygl4da
wsp6lpraca, jedli radny gdzieS pok4tnie sig czegod dowie to wie. Nie dostanie zaS
zadnej informacji z urzgdu.
Radny Zbyszek Slusarski pla Pani4 Radn4 Witkowskq, czy w zv'ri4zku z organizacj4
plazy nad Jeziorem Bukowo Male uzgodniono wszystko z dzler2awcami2
Pani Radna Lucyna Witkowska stwierdzila, Ze tak.
Pan Rarlny Lech Mqdry zabieraj4c glos wr6cil do zorganizowanego Dnia Kobiet,
kt6rq to imprezg Burmistrz bardzo dobrze ocenil nazylvajqc prezentem dla wszystkich
Pafl. Radny stwierdzil, ze niekt6re par.rie do dzii czekajq na ten prezent.
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska zwraca sig z p;taniem dlaczego nie zostaly
zaproszone panie z gimnazjum skoro zaproszono panie ze szkoly podstawowej
i przedszkola? Skoro robi sig zaproszenia imienne to nie mo2na sobie wyobrazif, 2e za
pieni4dze publiczne jak45 grupg kobiet sig dyskryminuje. Radna stwierdzila,2e dotqd
nie byto takiego Burmistza, k16ry by tak dzielil spoleczeristwo, a teraz jeszcze dzieh

kobiety. Stwierdzila takie, Ze jest to kolejna kara dla gimnazjum i jest jej wstyd przed

koleZankami z pracy.
Pan Radny Cezary Pluta zwraca sig z pltaniem na jakiej zasadzie udostqpniane s4
Swietlice wiejskie? Czy istnieje jakiS regulamin, zatz4dzenie etc... Stwierdzil, ze takie
uregulowanie prawne powinno byd i powinlro przewidl'rvai obowiTki I oplary z Wm
zw\qzane.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa ustosunkowal sig do

wypowiedzi odnodnie wykonania podjazdu do remizy w Wolowych Lasach stwierdzil,

2i strrzacy powinni tez coS od siebie dai. Nie bqdzie problemu z dowiezieniem

thtcznta.
Pan Radny Cezary Pluta stwierdzil, ze jezeli olnymajq tluczen, to strazacy to

wrykonajq u lasnymi silami.
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska zwraca si9 z p)'taniem czy zostal wykonany

audyt w polsko - Niemieckim Centrum. Powinnidmy tq sprawg zakohczyl, mieliSmy

byi poiniormowani kiedy taki audyt zostanie wykonany, a jest cisza' Czy byl atdyt?

iadna spytala r6wniez, czy radni wy ta:Zaj4 ch9( organizacji spotkania z mieszkaflcami?

Pan Zbigniew Tymecki PrzelYodnicz4cy Rady Miejskiej przychylil sig do tego

pomyshf zwr6cii sig do Bumistrza, aby poinformowal radnych o spotkaaiach

Lrganizowanych na wioskach, w kt6rych mogliby uczestniczy.t radn'

Pa'ni radna iucyna Witkowska chcialaby wiedzie6, co dalej z tym boiskiem?

PaniRadnaJoannaJastrzgbowskawyjaSnilar6wnie2kwestigsubwencjioswiatowej
stwierdzajqc,zejestonafiinad|akaiLdejzeszk6l.Ustalaj4cjejwysoko66bierzesig
pod uwagg ilo6l uczni6w, nauczycieli, oddziatr6w, stopief awansu zawodowego'



wyposarzenie szkoly i szereg innych czynnik6w wynikaj4cych z systemu informacji
odwiatowej. Tak samo dla ka2dej szkoly funkcjonuje inny plan nauczania
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, ze w strategii
znalazl sig zapis, Ze gmina nie posiada teren6w inwestycyjnych, a nastgpnego dnia
w gazecie burmistrz wlpowiada sig, ze tereny i /r'estycyjne jednak sq. Jak to moZliwe?
stwierdzil dalq, 2e strategia zawiera jeszcze wigcej bl9d6w, kt6re nale2aloby
skorygowai.

AtI.l 4.Zakoficzenie obrad sesj i.

W zwiazku z wyczerpaniem porz4dku dziennego posiedzenia Przewodniczqcy Rady
Miejskiej w Czlopie Pan Zbigniew Tymecki zamkl4l obrady.
Zakoiczenie obrad godz. 1 520
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